
Bestyrelsesmøde 02/04-2024 

 

Agenda:  

1. Status på asfalt. 
• Steffen har ringet til dem hver måned det sidste halve år, men Egedal fjernvarme 

har stadig ikke sendt et tilbud eller dato.  
• Hvis tilbuddet kommer inden næste bestyrelsesmøde, vil det blive diskuteret 

der.  
• Der skal formentlig indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling til at 

godkende tilbuddet, dår det engang kommer.  

 

2. Mail liste 
• De nye bestyrelsesmedlemmer modtager ikke mails der sendes til 

bestyrelsen@gf-rosenlund.dk.  
• Steffen søger for at kontakte Paul, som kan opdatere listen.  

 

3. Regnskab/budget  
• Michael får regnskabet godkendt hos revisor, og giver det videre til Steffen til 

underskrivning af bestyrelsen.  
• Bestyrelsen har besluttet at sælge den lille mængde aktier foreningen har.  

 

4. Reducering af medlemmer / ændre vedtægter  
• Steffen lagde op til at ændre vedtægterne for at reducere antallet nødvendige 

bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  
• Det blev diskuteret at alle vedtægterne nok trænger til en gennemgang.  
• Det blev besluttet gennemgå vedtægterne på næste bestyrelsesmøde og 

samtidig lave en åben invitation, så medlemmer der vil være med til at kigge på 
vedtægterne kan deltage.  

 

5. Næste generalforsamling – dato/sted  
• Næste generalforsamling vil blive afholdt den 29. April kl 19.00  
• Note: Steffen har efter mødet forsøgt at booke et lokale i Smørum Idrætscenter, 

men venter stadig på endelig bekræftelse.  
 

6. Andre punkter til generalforsamling? 
• Vi vil spørge foreningens medlemmer, hvad deres ønske fremadrettet er til 

brøndtømning og generalforsamling.  
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7. Brøndtømning  
• Brøndtømning vil ske Søndag den 5. Maj kl 10.00  
• Efterfølgende vil der være smørrebrød, kaffe, kage og øl til de deltagende. 

 

 

8. Valg af medlemmer 
• Formand   

▪ Steffen ikke til valg 
• Kasserer  

▪ Michael modtager ikke genvalg 
▪ Men stiller gerne op til alm bestyrelse 
▪ Bettina vil gerne overtage rollen som kasserer 

• Bestyrelse 1   
▪ Thomas ikke til valg  

• Bestyrelse 2  
▪ Martin - ikke til valg 

• Bestyrelse 3  
▪ Bettina til genvalg  
▪ Bettina forsætter gerne som kasserer 
▪ Michael vil gerne overtage rollen.  

• Suppleant 1  
▪ Jane – ikke til valg 

• Suppleant 2  
▪ Martin – Til genvalg  
▪ Steffen spørger om han vil stille op igen inden generalforsamlingen  

• Revisor   
▪ Lene – Genvalg (1år) 
▪ Steffen spørger om hun vil stille op igen inden generalforsamlingen  

• Revisor sup   
▪ Anker – Genvalg (1år)  
▪ Steffen spørger om han vil stille op igen inden generalforsamlingen  

 

9. Aktiviteter i bestyrelsen og grundejerforeningen  
• Det blev besluttet fast at holde bestyrelsesmøde den 1. tirsdag hver 3 måned.  

▪ Møderne vil ligge i marts, juni september og december. 
• Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 4 juni 2024. 

▪ Michael kan måske lægge hus til.  
▪ Til mødet er alm medlemmer velkomne, så de kan være med til at 

snakke om vedtægtsændringerne.  

 

 

 



10. Andet 
• Husk at skrive in mødeindkaldelsen af budget og regnskab findes på 

hjemmesiden. 
• Der blev snakket om at købe en fælles sneslynge til foreningen  

▪ Thomas vil nævne til under ”andet” til generalforsamlingen.  
• Til sidste generalforsamling blev der spurgt om det var muligt at forhindre 

bondemanden i at bruge vores vej til at få adgang til marken.  
▪  Martin vil tage kontakt til kommunen og høre hvad mulighederne er.  

 


